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          PPrroottookkóółł    zz  KKoommiissjjii  EEdduukkaaccjjii  KKuullttuurryy  ii  SSppoorrttuu   

zz  ddnniiaa  1122  ggrruuddnniiaa    22002222  rrookkuu..   

  

• Prowadzący obrady: Przewodniczący Andrzej Mentel  

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy  

1. Analiza realizacji wniosków komisji za 2022 rok. 

2. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2023 rok.  

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Sprawy bieżące. 

• Czas trwania posiedzenia  od 16.00 – 16.30 

• Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności   - Obecnych    7z 7  

 Przewodniczący Andrzej Mentel – dzień dobry witam wszystkich na posiedzeniu komisji. 

Tematem dzisiejszego posiedzenia jest :  

Analiza realizacji wniosków komisji za 2022 rok,  

Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2023 rok,  

Opiniowanie materiałów sesyjnych,  

Sprawy bieżące.  

jeśli Państwo nie macie uwag do porządku to rozpoczniemy od punktu pierwszego.  

Ad 1 . Analiza realizacji wniosków komisji za 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji  Andrzej Mentel – w 2022 roku komisja nie podjęła wniosków  

Ad 2. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2023 rok 

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel - po przesłaniu propozycji planu pracy dokonałem kilku 

poprawek. Czy Państwo, macie jakieś uwagi do przedstawionego planu pracy?  

Lp. MIESIĄC TEMATYKA POSIEDZEŃ KOMISJI RADY MIEJSKIEJ 
1 2 3 

 
1. 

 
I 
KWARTAŁ 

1.Działania informacyjne i edukacyjne, w zakresie rozwiązywania problemów 
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, skierowane do uczniów szkół 
podstawowych za rok 2022.  
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3.Sprawy różne. 
1.Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach. 
2.Analiza demograficzna uczniów uczęszczających do szkół i przedszkoli 
w roku szkolnym 2022/2023 z podziałem na ilości oddziałów w każdej szkole 
i przedszkolu 
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w mieście oraz  perspektywa demograficzna i ekonomiczna funkcjonowania 
placówek oświatowych na najbliższe 3 lata. 
3.„Ferie w mieście 2023” - analiza realizacji 
4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5.Sprawy różne. 
1.Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2022 rok, plany na przyszłość. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3.Sprawy różne. 

 
2. 

 
II 
KWARTAŁ 

1.Realizacja zadań w projektach miękkich i twardych w edukacji, kulturze 
i sporcie 
w 2022 roku ze środków zewnętrznych. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3.Sprawy różne. 
1.Analiza realizacji w Gminie Czeladź wyjazdów śródrocznych- tzw. "zielone 
szkoły” 
w odniesieniu do lat szkolnych 2017/2018 - 2021/2022 ". 
2.„Lato w mieście 2023”- plany, harmonogramy imprez. 
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4.Sprawy różne. 
1.Objazd placówek oświatowych – PP9 i PP5 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3.Sprawy różne. 

3. III 
KWARTAŁ 

1.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
2.Sprawy różne. 
1.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
2.Sprawy różne. 
1.Działalność Muzeum Saturn za 2022 rok, plany na przyszłość. 
2.„Lato w mieście 2023” - analiza realizacji  
3.Dzień Edukacji Narodowej 
4.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
5.Sprawy różne. 
 
  

 
4. 

 
IV 
KWARTAŁ 

1.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3.Sprawy różne. 
1.Analiza projektu budżetu na 2024 r. 
2.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3.Sprawy różne. 
1.Analiza realizacji wniosków Komisji za 2023 r. 
2.Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2024 r.  
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
4.Sprawy różne. 
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Przewodniczący Andrzej Mentel – jeśli nie ma uwag,  bardzo proszę przejdziemy do zaopiniowania 
projektu uchwały.  

Głosów „ZZaa”- 7 
Głosów „PPrrzzeecciiww” – 0 
Głosów „WWssttrrzzyymmuujjąąccyycchh  ssiięę” – 0 
OObbeeccnnyycchh w trakcie głosowania – 7 

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych  

Brak  

3. Sprawy różne 

Przewodniczący Andrzej Mentel -    chciałem poruszyć temat Ferii w mieście , dostaliśmy materiał 

z wydziału nie przewidzieliśmy w zeszłym roku, że ferie rozpoczną się  początkiem stycznia, czy 

Państwo radni macie jakieś uwagi.  

Radna Janina Wcisło – mam uwagę do MOSiR-u nie jest to opracowane szczegółowo dzień po 

dniu, jakie zajęcia.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – w Miejskim Ośrodku Sportu w drugim tygodniu będą 

się odbywać zajęcia ogólnodostępne dla dzieci, będą łyżwy na Piaskach, ale nie widziałem, czy 

zaplanowali zajęcia sportowe na Hali. W zeszłym roku mówiłem o tym, że te zajęcia sportowe na 

hali były bardzo trafione,  to było bardzo fajne i powinno zostać. Chciałbym, aby ta informacja była 

przekazana do szkół na dziennik elektroniczny.   

Radna Małgorzata Chojnacka – nie rozumiem dlaczego Miejska Biblioteka Publiczna w Czeladzi nie 

będzie organizować działań w ramach ferii.  

Radna Beata Marcinkowska – w Kopalni Kultura będą wyświetlane dwa filmy.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – wszystkie nasze wątpliwości przekażę Pani Burmistrz 

poproszę o przygotowanie odpowiedzi na piśmie. Jeśli Państwo nie macie uwag , dziękuję bardzo 

za udział w posiedzeniu komisji . Zamykam posiedzenie komisji Edukacji Kultury i Sportu.  

 

       Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu  

       

            Andrzej Mentel  
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 
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